



## 质量管理体系认证证书

证书编号: U25Q2SZ8026117R1M-A

(本证书的有效性取决于主证书有效)

达必温汽车零部件(太仓)有限公司

统一社会信用代码: 91320585MA22GCGG50

注册地址:太仓市浮桥镇龙江路 619 号欧美工业园 2 号厂房

办公地址:太仓市浮桥镇龙江路 619 号欧美工业园 2 号厂房

生产地址:太仓市浮桥镇龙江路 619 号欧美工业园 2 号厂房

质量管理体系已完成评审并符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

认证范围:

## 汽车隔音和隔热材料的生产

颁证日期:

有效日期:

首次签发证书日:

2025年11月17日

2028年11月29日

2022年11月30日



扫码查询证书有效性

获得本认证证书并不意味着证书持有者可以免除其应尽的其他法律义务,当本认证范围中的产品或活动有行政许可要求时,本证书仅在证书持有者的行政许可范围内有效。获证组织须定期接受本机构年度监督,并经审核合格方继续有效。本证书信息可扫描左侧二维码,或可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)或 GICG 网站(www.gicg.com.cn)查询。



GICG 微信公众号

证书签发:

Guardian Independent Certification

Registered in England

114 St Martin's Lane, Covent Garden, London WC2N 4BE Accredited by Member of IAF MLA









**Quality Management System Authentication Certificate** 

Certificate No.: U25Q2SZ8026117R1M-A

(This certificate is dependent on the validity of the main certificate)

## **DBW Automotive Components** (Taicang) Co., Ltd

Unified Social Credit Code: 91320585MA22GCGG50

Registration address:No.2, European & American High-tech Industrial Park, No. 619, Longjiang Road, Fuqiao Town, Taicang City, Suzhou Office address: No.2, European & American High-tech Industrial Park, No. 619, Longjiang Road, Fugiao Town, Taicang City, Suzhou Production address: No.2, European & American High-tech Industrial Park, No. 619, Longjiang Road, Fugiao Town, Taicang City, Suzhou

The Qulity Management System Has Been Assessed and Complying with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

Certification Scope:

Production of automobile sound insulation and heat insulation materials

Date of Issue:

Date of Expiry:

Date of Initial Certification:

17 November 2025

29 November 2028

30 November 2022



Scan for certificate status

The granting of this certificate does not mean that the certificate holder can avoid any legal obligation. If the products or activities covered in the scope of certification require administrative license, the certificate shall be only valid within the scope of administrative licensing. The registered organization shall be subject to regular annual supervision by GICG, and the continual validity of the certificate is base upon conformity of audit. Please scan two-dimension code at left to find the certificate information. This certificate can be queried at Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www. cnca.gov.cn) & GICG website (www. gicg.com.cn)

GICG WeChat public number

Signature:

Guardian Independent Certification Ltd

Registered in England 114 St Martin's Lane, Covent Garden, London WC2 Accredited by Member of IAF MLA



